
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 25. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1076
Mener ministeren, at Fødevarestyrelsen, der som offentligt kontrolorgan har til
opgave at beskytte forbrugerne mod f.eks. forgiftede fødevarer, har varetaget
forbrugernes interesse i ”æggeskandalen”, eller har Fødevarestyrelsen væg-
tet hensynet til økonomiske interesse højere end forbrugersikkerhed ved fort-
sat at tillade import af æg efter, at Fødevarestyrelsen blev bekendt med at et
parti med æg var forgiftet med kakerlakgift, jf. http://www.dr.dk/nyheder/
indland/40-kogte-aeg-traekker-aeggeskandale-til-danmark

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kenneth Kristensen Berth (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kenneth.Kristen-
sen.Berth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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